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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Peter Robbens, Mieke Seminck, Erik Chevrolet, Johan Dehaes, Patrick Van 
Caelenberghe, Jos Jacobs, Ludwig Peetroons, Rutger Smith, Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd: Geert Verdoodt, Johan Permentier 
Afwezig: / 
 

 

1 GOEDKEURING VERSLAG 26/6 

Het verslag van 26 juni 2023 wordt goedgekeurd. 
 

2 FINANCIËN: DASHBOARD  

Ludwig bespreekt het tussentijds financieel rapport. 
 

3 FEEDBACK RVB KBAB 

 Voorstel nieuwe statuten werden besproken 
 Bijzondere AV om de statuten (goed) te keuren is gepland op 18/12/2023. 

 

4 TOPSPORT 

Rutger: 
 Subsidiedossier werd ingediend bij Sport Vlaanderen. Resultaat is hopelijk voor de feestdagen 

gekend. 
 Vraag van Jos Jacobs of het mogelijk is dat de huidige poule van Federale Trainers zich en 

hun werking komen voorstellen aan de Raad van Bestuur. Iedereen gaat akkoord maar er 
wordt wel voorgesteld dat om dit in Gent of Leuven te doen. Bedenking: beter om dit na de 
Spelen te organiseren? 

 Bespreking van alle contracten bij Sport Vlaanderen 
 Er is een gesprek geweest tussen Sport Vlaanderen, Adeps, VAL en LBFA omtrent relay-

afspraken wat betreft individuele deelname >< teamdeelname. Zowel Sport Vlaanderen als 
Adeps zijn akkoord om hierover zaken op te nemen in de contracten. Dit was alleszins een 
positief gesprek. 
 

5 ISSUE BR 2 MIJL: NATIONALITEIT MOURHIT 

Op het moment van de deelname aan het WK Cross (als Belg, met goedkeuring Marokko) en het BR 
destijds, was Mohammed Mourhit nog Marokkaan en bijgevolg kan dit BR in vraag worden gesteld. De 
KBAB van 1997 heeft dit toen wel aanvaard want werd gehomologeerd en goedgekeurd ‘omdat de 
aanvraagprocedure voor naturalisatie lopende was’ en dit toen volstond. 
De vraag is nu: gaat de huidige KBAB dit terugroepen na 26 jaar? Wat gaat dit voor andere gevolgen 
geven…? 
Beslissing: we vragen de KBAB niet om de beslissing van 26 jaar geleden te herroepen, omdat het 
eigenlijk het toepassen van regels/visie van vandaag op een situatie uit een (ver) verledenis. 
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6 TRANSGENDER NEXT STEPS 

(Bijlage mail D. Hoffman, origineel voorstel ethische commissie) 
Enige tijd geleden heeft onze ethische commissie een voorstel gedaan omtrent omgaan met 
transgenders in onze sport/federaties.  
Zij hebben dit intussen doorgenomen. 
 
Samengevat: 
Rvb KBAB: na wat discussie is de situatie dat we naar een verschillende situatie gaan voor KBAB, VAL 
en LBFA en geen verder debat op KBAB niveau. 

- BKs: internationale wedstrijden in België en WA-label wedstrijden = WA reglementering ( dus 
ook een BK Cadetten) 

- LBFA: maakt een reglement in kader van de mail van Daniel 
- VAL: maakt eigen reglement 

Rvb VAL: situatie op KBAB besproken wordt bevestigd. 
- Volgende rvb worden, Paula en Pascal uitgenodigd om dit onderwerp te verder uit te werken 

nu het WA-reglement gekend is. 
 

7 UITBATING CAFETARIA TOPSPORTHAL DOOR ACME 

Er komt waarschijnlijk een uitbater die de concessie krijgt in de Topsporthal, INCLUSIEF de cafetaria. 
Vermoedelijk zal het plan om samen te werken met ACME dus niet doorgevoerd worden. Ludwig volgt 
de besprekingen op. 
 

8 GESPREKKEN MET ORIENTEERING VLAANDEREN 

Orienteering Vlaanderen zal aansluiten bij FROS als multisportfederatie. 
 

9 TOEKOMST BC RECREATIE 

Het idee bestaat om de BC Recreatie om te vormen naar de ‘BC Running’.  
Onder die noemer zouden meer onderdelen van loopdisciplines kunnen behoren zoals ultralopen, 
berglopen, orienteering, trails, Free Runs… 
Dit voorstel zal uitgewerkt moeten worden. Vraag daarbij: Wat zullen wij die mensen kunnen bieden? 
 

10 ERKENNING NIEUWE CLUB (HOPPELAND) 

Strikt genomen is de 30 dagen nog niet voorbij. Josefien zal na de termijn mailen naar alle leden rvb 
voor akkoord. 
Tot op heden is er nog geen bezwaar ingediend tegen het oprichten. Enig probleem is eventueel nog 
het akkoord van FLAC voor de overgang van de atleten. 
 
Om problemen te vermijden, zouden de atleten best een brief opstellen. Ludwig en Josefien nemen 
dit samen op. 
 

11 FUNCTIONEREN PC’S 

Problemen rond medailles en aanwezigheden in bepaalde PC’s. 
Er zijn PC’s die wel draaiboeken hebben en er zijn er andere die het niet hebben. Er is dus 
onduidelijkheid… 
Er moet eens een grondige discussie gevoerd worden over de werking van de PC’s. De zin en onzin van 
de taken van een PC in ons Intern Reglement eens onder de loep nemen en beter definiëren. 
 
 

12 FEEDBACK COMMISSIES 

12.1 BC Competitie 

Laatste vergadering 
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 Federale zomerkalender 2024 werd besproken en opgesteld. Het LBFA-bestuur is hier 
inmiddels mee akkoord gegaan. 

 Wedstrijdenprogrammering 2024 werd besproken 
 
 

12.2 BC Jeugd 

Johan is verontschuldigd. 
 
 

12.3 BC Recreatie 

Geert is verontschuldigd. 
 

13 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 23 oktober 
 27 november 
 18 december (18u30, voorafgegaan door rvb KBAB om 17u) 

 

14 VARIA 

 x 
 

 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
Raad van Bestuur 
(30/01/2023) 

Patrick Van Waes en 
Patrick Van 
Caelenberghe 

Procedure BR 5.000m 
Master op Flanders Cup 
OEH 

Beiden verlaten de 
vergadering. 

    
    
 
 


